
CSS-SC202404V4 

印鑑卡 Signature Card 賬戶號碼 
Account No. 

中文名稱 
Chinese Name 

客戶簽署 Specimen Signature 

英文名稱 
English Name 

身份證/ 護照 / 公司註冊證書號碼 

ID / Passport / CI No. 
 上列簽名式樣將作為客戶留存於中國國際證劵有限公司(“中國國際”)紀錄內之印鑒並將用作核對客戶日後給予中國國際的書面指示的簽署。 

The signature above will be retained as a client with China International Securities Limited (" China International ") and shall be used to verify the signature on the written 
instruction given by Client to CSSL in future. 

 客戶如更改簽署樣式，必須以書面或中國國際證劵有限公司(“中國國際”)不時准許的其他方法通知本行。 
The signature above will be retained as a client with China International Securities Limited (" China International ") of any change to the specimen signature in writing or by 

 such other method as CSSL may from time to time permit. 
 公司賬戶請蓋上公司印鑑及由獲授權人簽署 

Please affix corporate seal and sign by Authorized Person for Corporate Account.

中國國際證券有限公司
CHINA INTERNATIONAL SECURITIES LIMITED

香港中環皇后大道中99號
99 Queen's Road Central, Hong Kong

香港電話號碼.: (852) 61913804
電郵 Email : cngjzq.gmail.com 

香港傳真號碼.: (852) 61913804
網址 Website: http://www.cngjzq.com


